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В поточному скликанні працюю членом комісії з питань правової 

політики, регламенту, депутатської діяльності та етики.  

Комісія з питань правової політики, регламенту, депутатської діяльності 

та етики  здійснює аналіз стану, підготовку висновків та рекомендацій, 

розробку та попередній розгляд проектів рішень, контроль за виконанням 

рішень Ради з питань правової політики регіону, дотримання демократичних 

принципів, захисту свобод, забезпечення тендерної рівності, доступу до 

публічної інформації, комунікації з населенням і засобами масової інформації, 

дотримання норм депутатської етики і регулювання депутатської діяльності, у 

межах повноважень Ради та компетенції комісії. 

Комісія здійснює контроль за виконанням довгострокових та поточних 

обласних програм, зокрема: 

• Комплексної оборонно-правоохоронної програми Вінницької області на 

2021-2025 роки; 



• Антикорупційної програми Вінницької обласної Ради на 2022-2023 

роки; 

• Регіональної програми сприяння розвитку інформаційного простору та 

громадянського суспільства у Вінницькій області на 2022-2025 роки; 

За звітний період розглянуто 26 проектів рішень. Внесено та ухвалено 

на сесіях обласної Ради 26 рішень. Здійснюється контроль за виконанням 21 

рішення. 

Заслухано інформації про виконання обласних програм. Також 

постійною комісією розглянуто ряд клопотань щодо нагородження 

трудівників області Грамотами та Почесними грамотами Верховної Ради 

України. 

Постійною комісією , у відповідності до вимог статті 6 Закону України 

«Про прокуратуру» та статті 88 Закону України «Про Національну поліцію», 

проводиться системна робота щодо забезпечення інформування населення про 

діяльність правоохоронних органів Вінницької області. 

 

 

У звітному періоді взяв участь у  12 пленарних засідань сесій обласної 

Ради 8 скликання, на яких було ухвалено 263 рішення. 

Ряд прийнятих рішень мали вирішальне значення для життя 

територіальних громад в умовах воєнного стану в нашій державі. Особливо 

питання фінансування потреб військових частин та підрозділів, допомога 

внутрішньо переміщеним громадянам, ефективне використання комунального 

майна, медична допомога та реабілітація ветеранів війни. 



Складна макрофінансова ситуація, що склалася внаслідок триваючої 

агресії російської федерації проти України, високий ступінь невизначеності та 

обмежень у різних сферах економіки створюють нові виклики, які потребують 

часто оперативного реагування та швидких трансформацій. Але такі виклики 

для успішного їх подолання у довго- та середньостроковій перспективі 

вимагають формування стратегічного бачення щодо забезпечення 

обороноздатності та національної безпеки, відновлення та розвитку нашої  

країни та  визначення курсу подальшого реформування державної політики у 

різних сферах економіки. Тому виступав ініціатором  різного роду  звернень 

до Голови Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо 

прийняття законопроектів з цих питань. 

Відповідно до рішення № 82 від 26 лютого 2021 року «Про закріплення 

депутатів обласної Ради 8 скликання за сільськими, селищними, міськими 

територіальними громадами» з моменту обрання депутатом 8 скликання 

обласної Ради закріплений за територіальними громадами Гайсинського 

району: 

• Гайсинська міська територіальна громада 

• Ладижинська міська територіальна громада 

• Тростянецька селищна територіальна громада 

• Чечельницька селищна територіальна громада 

• Краснопільська сільська територіальна громада 

• Ольгопільська сільська територіальна громада 

• Ободівська сільська територіальна громада 

• Теплицька міська територіальна громада 

• Кунківська сільська територіальна громада 

• Райгородська сільська територіальна громада 

• Бершадська міська територіальна громада 

• Джулинська сільська територіальна громада 

• Соболівська сільська територіальна громада 

 

Майже чотири роки очолюю Федерацію волейболу Гайсинського 

району. 

Я завжди підтримував цей вид спорту,  він мені імпонує. Тому, коли до 

мене звернулися керівники волейбольних спільнот наших громад з проханням 

очолити федерацію волейболу – погодився. Вони  зуміли мене переконати у 

тому, що необхідно працювати в цьому напрямку. Так  виникла федерація з 

волейболу у Гайсинському району. Ми стали першими не лише у районі, але 

й області.  Волейбольні  турніри,   об’єднані спільною метою    – підтримати 

Збройні Сили України та наблизити Перемогу,  провели майже у всіх  

територіальних громадах району.   Щоразу до них долучаються все більше і 



більше людей. Серед яких не лише команди нашого району, а й команди     із 

Браїлова,   Крижополя, навіть  Одещини, Черкащини тощо.  

В цьому році провели також дві першості Гайсинського району серед 

територіальних громад серед чоловіків та жінок. Ви б побачили, яке 

натхнення, який інтузіам, які пристасті. 

Турніри  допомогли нам зібрати понад 500 тис. грн., які ми передали на 

ЗСУ. На них було придбано речі необхідні нашим воїнам: тепловізори, 

медикаменти, долучилися до збору коштів на автомобілі,  військову амуніцію, 

продукти і т.д. Допомогу передаємо волонтерами.   З кожною грою розуміємо: 

це  потрібно не лише нашим воїнам, а й звичайним людям. Вже майже три 

роки іде війна.  Ми виснажені   морально  і фізично. А такі турніри   додають 

позитивних емоцій, вселяють віру  і допомагають рухатися вперед. 

 

Продовжуємо нашу традицію відзначати кращих. Федерація волейболу 

Гайсинського району за участі представників майже з усіх територіальних 

громад району, 

підвела підсумки 

проведеної роботи в 

минулому році та 

спланувала заходи на 

2025 рік.  

Провели відкриту 

першість Федерації 

волейболу 

Гайсинського району. 

Велика подяка Теплицькій територіальній громаді за допомогу в організації 

турніру. 



 

Під час у засідання постійної комісії з питань правової політики, 

регламенту, депутатської діяльності та етики заслухали звіт начальника 

обласної військової адміністрації Сергія Борзова про здійснення обласною 

військовою адміністрацією делегованих обласною Радою повноважень за ІІ 

півріччя 2022 року та І 

півріччя 2023 року. 

Інформацію взяли до 

відома та рекомендували 

голові обласної Ради 

внести відповідний 

проєкт рішення на 

розгляд сесії.  

Члени комісії також 

розглянули наказ 

начальника обласної 

військової адміністрації 

«Про обласний бюджет». 

 

 

 



Участь в роботі 48 сесії Вінницької обласної Ради. Першим питанням 

заслухали звіт начальника обласної військової адміністрації Сергія Борзова 

про здійснення обласною військовою адміністрацією делегованих 

повноважень за ІІ 

півріччя 2022 року та І 

півріччя 2023 року та 

інформацію про 

обласний бюджет на 

2024 рік. 

Федерація 

волейболу Гайсинського 

району приймала 2 тур (2 

коло) чемпіонату 

Вінницької області з 

волейболу. Зустрічалися 

команди ВК 

«Томашпіль», ВК 

«Батьківське поле» та команда Федерації волейболу Гайсинського району. 

Федерація волейболу Гайсинського району в Крижопільській 

територіальній громаді провела 2 тур першості федерації з волейболу серед 

чоловіків 50+. В турнірі 

брали участь команди 

Ладижина, Теплика, 

Ольгополя, Ободівки 

та Крижополя. 

Щодо збереження 

відстрочки від 

мобілізації для 

аспірантів, які 

навчаються на 

контрактній основі. Як науковець , підтримую ініціативу деяких народних 

депутатів, які ініціювали законодавчо зберегти норму закону, яка дає право 

на відстрочку 

від мобілізації 

аспірантів. 

Ухвалений у 

першому 

читанні 

законопроєкт 

10449 (про 

мобілізацію) 



містить норму, що обмежує право аспірантів-контрактників на відстрочку від 

мобілізації. Це суперечить статтям 24 та 64 Конституції України, статті 4 

Закону України "Про вищу освіту". Така оцінка узгоджується з висновками 

Головного науково-експертного управління Верховної Ради України, 

Комітету Верховної Ради України з питань антикорупційної політики, 

Уповноваженого Верховної Ради України з прав людини, іншими 

експертними висновками. 

Потенціал наших аспірантів має цінуватися однаково — незалежно від 

форми фінансування їхнього навчання.  

24 лютого в Теплицькій територіальній громаді був проведений турнір з 

волейболу памʼяті першого директора Теплицької ДЮСШ Гижка Валентина 

Харитоновича та на підтримку ЗСУ. 

Федерація волейболу Гайсинського району також доєдналася до 

проведення турніру.  

В турнірі взяли участь молодіжні та ветеранські команди з м.Умань, 

смт.Теплик , смт.Тростянець та  команда ОДЮСШ з м.Вінниця. 

 



Федерація волейболу 

Гайсинського району 

разом з 

Ольгопільською 

територіальною 

громадою провели 

третій тур відкритої 

першості федерації 

району серед 

ветеранів спорту. В 

змаганнях брали 

участь команди 

Теплика, Ладижина, 

Крижополя, 

Ольгополя та 

Ободівки. 

«Державні та місцеві 

фінанси»- тема лекції 

для заступників директорів з навчально-виховної роботи ЗЗСО в КЗВО 

«Вінницька академія безперервної освіти». 

 



Випуск магістрів публічного управління та адміністрування в КЗВО 

«Вінницька академія безперервної освіти». Під час свого виступу звернувся до 

випускників. 

Шановні випускники! Ви мали можливість отримати фундаментальні 

знання, другий (магістерський) рівень вищої освіти. І ви це зробили! Хочеться 

побажати вам успіхів на професійному шляху, досягнення нових вершин. 

Нічого не бійтеся! Ставте перед собою високі цілі й сміливо досягайте їх. 

Успіхів вам усім на шляху до мети». 

В Ободівській територіальній громаді відбувся перший тур чемпіонату 

Вінницької територіальної організації ВФСТ «Колос».  

Змагання відбувалися за 

коловою системою. В 

групі «Д» змагалися 

команди ОльгопільськоЇ, 

Крижопільськоі  та 

Ободівської 

територіальних громад. 

 

 



Під час 51 сесії Вінницької обласної Ради заслухали інформацію про 

виконання рішень 36 сесії обласної Ради: «Про затвердження Регіональної 

програми розвитку автомобільних доріг Вінницької області на 2019-2023 

роки» та «Про затвердження Регіональної програми підвищення безпеки 

дорожнього руху у Вінницькій області на період до 2023 року». 

Також заслухали інформацію про хід виконання обласних цільових 

соціальних програм на 2021-2025 роки – «Молодь Вінниччини» та 

національно-патріотичного виховання

 

В КЗВО «Вінницька академія безперервної освіти» відбулися прилюдні 

захисти дисертаційних робіт на здобуття ступеня доктора філософії. 

Відповідно до наказу та погодження з національного агентства забезпечення 

якості вищої освіти мав честь працювати головою однієї з спеціалізованих 

вчених рад з правом прийняття до розгляду та проведення разового захисту 

дисертації на здобуття ступеня доктора філософії. Приємно було працювати з 

колегами - докторами наук з державного управління Ємельяновим 

Володимиром Михайловичем, Коваленком Миколою Миколайовичем, 

Шпаком Юрієм Валерійовичем , а також з Кухарчуком Петром Михайловичем 

та Іванютою Павлом Васильовичем. Дисертаційні роботи отримали схвальні 

відгуки членів спеціалізованої вченої ради - захист відбувся успішно. Щиро 

вітаю дисертантів та наукових керівників! 



 

Разом з колегами 

та завідувачем кафедри 

управління та 

адміністрування КЗВО 

«Вінницька академія 

безперервної освіти» 

Василенко Надією 

Володимирівною. 

Вітання молодим 

докторам філософії 

Поважук Олені Петрівні 

та Коробчинській 

Наталії Валеріївні. 



В Ободівській територіальній громаді відбувся другий тур чемпіонату 

Вінницької територіальної 

організації ВФСТ «Колос» 

серед територіальних 

громад. В змаганнях брали 

участь команди Ободівки та 

Могилів - Подільського. 

 

 

 

 

 

“Бюджетний процес на місцевому рівні в Україні: правове регулювання, 

повноваження місцевої 

влади, участь 

громадськості» - тема лекції 

на курсах підвищення 

кваліфікації для заступників 

директорів з навчально-

виховної роботи ЗЗСО в 

КЗВО «Вінницька академія 

безперервної освіти». 

 

 

 

Під час відкритої зустрічі  депутатів і представників виконавчого 

апарату обласної Ради з керівництвом Головного управління Національної 

поліції у Вінницькій області та Управління патрульної поліції у Вінницькій 

області Департаменту патрульної поліції Національної поліції України 

звернув увагу доповідачів, що головними пріоритетами в діяльності поліції 

повинні бути : 

− забезпечення безпеки населення; 

− стримування збройної агресії рф та документування воєнних злочинів; 

− боротьба з організованою злочинністю; 

− захист дітей. 



 

52 сесія Вінницької 

обласної Ради. Перед 

розглядом питань  порядку 

денного заслухали важливу 

для громад Вінниччини 

інформацію про утримання 

доріг і виділення коштів 

для цього. 

Також заслухали 

інформацію про 

виконання: 

- Програми економічного і соціального розвитку Вінницької області за 2023 

рік; 

- обласного бюджету Вінницької області за 2023 рік; 

- Програми розвитку фізичної культури і спорту у Вінницькій області на 2021-

2025 роки; 

Жодного стратегічного 

бачення! Взагалі дивна 

державна політика! То 

обʼєднують міністерства, 

говорячи про економію 

бюджетних коштів під час 

війни, а зараз розʼєднують 

! Де логіка? В свій час під 

Олександра Кубракова 

обʼєднали два величезних 

міністерства - 

інфраструктури та 

регіональної політики, 

тільки незрозуміло для чого. Розуміння тоді було одне, зосередити фінансовий 

ресурс під контролем людей, наближених до офісу Президента. Але сьогодні 

знову розʼєднують . Це непростий шлях: попередження про наступне 

вивільнення людей, скорочення, сотні мільйонів бюджетних коштів під час 

війни просто нікуди, втрачений час і просто ще раз провальна політика 

держави. Лякає те, що це все відбувається при 50% дефіциті Державного 

бюджету та під час війни. У нас є бюджет під час війни і всі кошти в першу 

чергу необхідно спрямовувати на національну безпеку та оборону країни. 

Загроза нашій незалежності, а тут ігри незрозумілі. 



 

Під час засідання постійної комісії з питань правової політики, 

регламенту, депутатської діяльності та етики заслухали звернення депутатів 

Вінницької обласної Ради 8 скликання до Верховної Ради України щодо 



неприпустимості підвищення акцизів на пальне. Відповідний проєкт рішення 

рекомендували голові обласної Ради внести на розгляд сесії. 

Також ознайомилися з інформацією про хід виконання в І кварталі 2024 року 

- Комплексної оборонно-правоохоронної програми Вінницької області на 

2021-2025 роки; 

- Регіональної програми сприяння розвитку інформаційного простору та 

громадянського суспільства у Вінницькій області на 2022-2025 роки. 

У День вишиванки хочу побажати миру та удачі в житті! Нехай патріотизм 

допомагає нам захищати Україну та робити її цілісної і успішною. Пам'ятайте, 

що ми – Українці! 

Відбулись змагання 

четвертого туру Чемпіонату 

Вінницької обласної 

спортивної організації 

«Колос» з волейболу серед 

чоловічих команд. 

З Гайсинського району в 

четвертий тур вийшли дві 

команди, які представляли 

Ободівську та Теплицьку 

територіальні команди. 

За результатами зустрічей в 

першій групі перші дві 

путівки до фінальної 

частини здобули команди 

Ободівської  та Гніванської 

громад. Волейболісти 

Могилів-Подільської треті, 

Глуховецької громади 

четверті. 

В іншій півфінальній групі 

першою була команда з 

Браїлова, другою з 

Крижополя, третьою 

команда Теплика. 

У фінальній частині чемпіонату, яка відбулася 25 травня, зустрічалися 

чоловічі волейбольні колективи Ободівської, Гніванської, Крижопільської 

громад та Браїлівського старостинського округу Жмеринської територіальної 

громади! 



 

Фінал першості Вінницької територіальної організації ФСТ «Колос» з 

волейболу серед територіальних громад добіг кінця. Перше місце посіла 

команда Браїловського старостинського округу Жмеринської територіальної 

громади, другою стала команда Ободівської територіальної громади, яка в 

фіналі програла переможцям 2:1 (третя партія 15:13) , а третьою стала команда 

Крижопільськоі ТГ.  Вітаємо переможців і дякуємо ЗСУ . Слава Україні! 

 

Федерація волейболу Гайсинського району провела заключний тур відкритої 

першості федерації району з волейболу серед чоловіків 50+. В змаганнях брали 

участь команди територіальних громад: Ольгополя, Теплика, Ладижина, 



Ободівки та Крижополя. Перше місце посіла команда Ободівки, друге - 

Ольгополя , а третьою була команда Теплика. 

Матчі пройшли у напруженій та безкомпромісній боротьбі, оскільки кожна 

команда прагнула здобути перемогу. Спортсмени показали неабияку 

наполегливість, спритність, майстерність у володінні м’ячем, тактичні 

здібності, витривалість та чудову гру. Учасники отримали безліч позитивних 

емоцій від гри. 

Федерація волейболу подарувала для Теплицької громади професійну 

волейбольну сітку, переможці нагороджені грамотами, медалями та кубками. 

Також були вручені кожній команді козацькі набори. Дякуємо Теплицькій 

територіальній громаді за допомогу в організації змагань. 

 



 

Приємно привітати з отриманням Грамоти Верховної Ради України 

заслуженого журналіста України , головного редактора газет «Прибузькі 

новини» та «Нове життя 

подільських громад» 

Сквірську Тетяну 

Григорівну. 

Під час війни потрібно 

заборонити фінансування 

політичних партій. А 

бюджетні гроші направляти 

на потреби ЗСУ. Понад 1,6 

млрд грн виділила держава 

на фінансування партій за 

останні два роки. Про яке 

фінансування партій можна 

взагалі говорити. Всі кошти 

на національну безпеку та 

оборону країни. 

Федерація волейболу 

Гайсинського району вітає з 

перемогою в фіналі 

Всеукраїнської шкільної 

ліги «Пліч-о-Пліч» з 

волейболу команду 



«Лисиці» Бершадського ліцею та тренера Валерія Дунаєвського. Чемпіони 

України! 

 

Відбулася чергова 54 сесія Вінницької обласної Ради.  

Першим питанням порядку денного заслухали інформацію начальника ГУ НП 

у Вінницькій області Юрія Пархоменка про стан законності, боротьби із 

злочинністю, охорони громадського порядку на території області. 

Також ухвалили звернення до Кабінету Міністрів України щодо необхідності 

запровадження на рівні держави компенсаційних механізмів, надання 

можливих пільг населенню, бізнесу та підприємствам критичної 

інфраструктури для сталого проходження опалювального періоду 2024-2025 

років в умовах воєнного стану. 

Також на пленарному засіданні внесли низку змін до рішень попередніх сесій 

та обласних програм. 

 

 



 

Федерація волейболу Гайсинського району спільно з Ладижинською 

територіальною громадою провели турнір до Дня Конституції України та на 

підтримку ЗСУ серед ветеранів спорту 50+. Зустрічалися команди Ладижина, 

Теплика, Ольгополя, та Гордіівки. В запеклій боротьбі перше місце посіла 

команда Теплика, другою була команда Ольгополя, третіми стали 

волейболісти з Гордіївки. 

 



Приємно отримати подяку за багаторічну сумлінну працю та розвиток 

волейболу на Вінниччині від Вінницької обласної федерації волейболу. 

 

Під час свого виступу на звітно-виборній конференції Вінницької обласної 

федерації волейболу звернув увагу делегатів на подальший розвиток цього 

виду спорту в територіальних громадах та наявні проблеми , які на сьогодні 

існують. Також подякував президенту федерації волейболу в області Миколі 

Федоровичу Чумаку та керівнику ВТО ФСТ «Колос» Сергію Пилиповичу 

Татусяку за співпрацю. Адже тільки завдяки розумінню та співпраці нам 

вдалося багато чого досягти за ці роки. Також  вітання новому керівнику 

Вінницької обласної федерації волейболу Романюку Володимиру 



Васильовичу , на якого волейбольна спільнота області покладає надії щодо 

подальшого розвитку дитячого, студентського та ветеранського волейболу. 

3-4 серпня 2024 року на спортивних майданчиках з пляжного волейболу 

«Хімік» м.Вінниця відбувся 

Всеукраїнський 

благодійний турнір з 

пляжного волейболу під 

гаслом «Крила Перемоги». 

Федерація волейболу 

Гайсинського району 

підтримала акцію , 

делегувавши для участі 

команду у складі гравців 

Дороша Сергія та 

Якушенко Михайла. В 

результаті дводенних 

змагань наші хлопці стали 

четвертими на 

всеукраїнському рівні, 

виступивши краще всіх 

команд Вінниччини. 

Федерація також 

долучилася до збору коштів 

на квадрокоптер для ЗСУ. 

Слава Україні. 

 



У нас є всі причини вірити, 

що у майбутньому нас 

чекає розвиток. Федерація 

волейболу Гайсинського 

району провела першість 

серед територіальних 

громад з паркового 

волейболу серед жіночих 

команд.   

Турнір відбувся в місті 

Ладижин. Перед початком 

змагань учасники 

вшанували наших воїнів. 

Пам’ятаємо загиблих, 

шануємо живих… Ми 

дякуємо нашим Збройним 

Силам України за те, що 

маємо можливість 

проводити цей турнір . 

В першості брали участь 

команди з Бершаді, 

Теплика, Ладижина, 

Чечельника та дві команди 

з Гайсинськоі 

територіальної громади. За 

результатами намагань перше місце посіла команда Гайсина, другими були 

дівчата із Бершаді , а третє місце посіла команда Гайсинської ДЮСШ. Призери 

отримали кубки, найкращі гравці команд призи та всі команди козацькі 

набори. 

 



 

В День Незалежності України Федерація волейболу Гайсинського району 

разом з Теплицькою територіальною громадою провела турнір з паркового 

волейболу серед чоловічих команд територіальних громад району. 

Зустрічалися команди с.Ольгопіль, м.Бершадь, смт.Теплик (молодь), 

смт.Теплик(дорослі), с.Кунка, м.Гайсин, м.Ладижин, с.Гордіївка 

(Тростянецька громада), с.Кивачівка(Краснопільськм громада). В запеклій 

спортивній боротьбі перше місце посіла команда міста Ладижин, другою була 

команда села Гордіївка, а третьою команда смт.Теплик. Найкращим гравцям 

вручені сувеніри та грамоти, призерам змагань - кубки. Також голова 

Федерації волейболу Вінницької області Романюк Володимир Васильович 

вручив кращим в номінаціях «Нападаючий», «Звʼязуючий», «Блокуючий» та 

«Захисник» сучасні павербанки. Також всім командам по закінченню змагань 

вручені козацькі набори. 



 

Під час відкритої зустрічі депутатів і представників виконавчого апарату 

обласної Ради з керівництвом Головного управління Національної поліції у 

Вінницькій області та Управління патрульної поліції у Вінницькій області 

Департаменту патрульної поліції Національної поліції України направив 

депутатське звернення щодо кримінальних проваджень в бюджетній сфері та 

земельних відносинах. Адже останнім часом почастішали випадки 

нецільового використання коштів особливо місцевих бюджетів. 

 



Вважаю – навчальний процес має приносити дітям задоволення і бути 

максимально сучасним. Тому вже вкотре побував в Цибулівській ЗОШ  

Ободівської територіальної громади та на прохання вчителів та дітей 

подарував сучасну шкільну дошку. 

 

В Чечельницькій територіальній громаді відбувся турнір з волейболу пам’яті 

Шепітка Сергія Васильовича серед ветеранів спорту та молоді. Турнір 

пройшов за підтримки Федерації волейболу Гайсинського району, ФСТ 

«Колос», та Чечельницької територіальної громади. Багато друзів з‘їхалося 

щоб віддати данину шани Шепітку С.В. Звичайно також була присутня 

родина. В змаганнях взяли участь команди з Ладижина, Теплика, Крижополя 

та мого рідного села Гордіївка (Тростянецька громада) - ветерани спорту, а 

також команди Подільська (Одеська область), Бершаді, Чечельника та села 

Гордіївка – молодь. 



 

Лекція на тему «Бюджетний процес на місцевому рівні» для директорів 

закладів загальної середньої освіти з територіальних громад Вінницької 

області в КЗВО «Вінницька академія безперервної освіти». 

 



За розвитком місцевого самоврядування - майбутнє. Без повноцінного і 

ефективного місцевого самоврядування Україна не може бути демократичною 

правовою державою. Про це та інше обмінювалися  думками з Татусяком 

Сергієм Пилиповичем, який за останні роки дуже багато зробив для розвитку 

територіальних громад та місцевого самоврядування в нашій державі. 

 

В переддень Дня фармацевтичного працівника взяв участь у п'ятому 

міжрегіональному Форум фармацевтів. Також від імені обласної Ради та 

обласної військової адміністрації мав нагоду вручити почесні грамоти. 

Форум під гаслом “Фармацевт - звучить гордо!” відбувся з нагоди 25-річчя 

встановлення професійного свята – Дня фармацевтичного працівника. 



Захід, спрямований на популяризацію фармацевтичної професії, підкреслення 

її соціальної значущості, демонстрацію професіоналізму, досвіду та 

професійного внеску фармацевтичних працівників у сферу охорони здоров’я. 

Під час розгляду першого питання 57 чергової сесії обласної Ради обговорили 

принципи та пріоритети формування обласного бюджету на 2025 рік та його 

виконання, визначення завдань бюджетної політики, підвищення рівня 

прозорості та раціональності бюджетного процесу, зміцнення фінансової 

спроможності регіону, зосередження фінансових ресурсів на пріоритетних 

напрямах економічного і соціального розвитку Вінниччини. 

За дорученням голови обласної Ради Соколового В.П. вручив Почесну грамоту 

Вінницької обласної Ради Рогозі Олександру Вікторовичу - командиру 

військової частини  

А 7020 235 навчального центру підготовки військових частин та підрозділів 

ОК «Південь» , інваліда війни , учасника бойових дій , ветерана військової 

служби, добровольця, мобілізованого за багаторічну сумлінну працю, 

патріотизм, вірність присязі українському народу, активну життєву та 

громадську позицію та з нагоди державного свята- Дня захисників та 

захисниць України . 



За дорученням голови обласної Ради Соколового В.П. вручив почесну Грамоту 

Вінницької обласної Ради Козловському Володимиру Олександровичу- 

професору кафедри економіки підприємства та виробничого менеджменту 

Вінницького національного технічного університету. 

Козловський Володимир Олександрович, кандидат економічних наук, доцент, 

з 1997 року – професор Міжнародної кадрової академії. У 1972 році закінчив з 

відзнакою Київський політехнічний інститут. З 1972 року по даний час працює 

у Вінницькому національному технічному університеті. З 1982 по 2002 рік та 

з 2007 по 2010 рік – завідувач кафедри економіки промисловості і організації 

виробництва. З 2010 року – професор цієї кафедри, яка змінила назву на 

кафедру економіки підприємства та виробничого менеджменту.  



Науковий інтерес: проблеми розвитку виробничого менеджменту та 

підприємництва. Автор більш як 170 наукових праць, 5 монографій, 20 

навчальних посібників. З 1995 по 2010 рік за сумісництвом працював 

заступником директора Вінницького навчально-наукового інституту 

економіки Західноукраїнського національного університету, є одним із 

фундаторів цього інституту. 

 

Працюючи на посаді професора кафедри «Управління та адміністрування» , 

завжди  приємно читати лекції на тему: «Бюджетний процес»  для керівників 

та заступників керівників закладів загальної середньої освіти з територіальних 

громад в комунальному закладі вищої освіти  «Вінницька академія 

безперервної  освіти». 



 

Розвиток компетентних висококваліфікованих, конкурентоздатних, 

інтегрованих у європейський та світовий науково-освітній простір фахівців 

ступеня доктора філософії за спеціальністю 281 «Публічне управління та 

адміністрування», які здатні ідентифікувати та розв’язувати комплексні 

проблеми в галузі професійної та дослідницько-інноваційної діяльності у 

сфері публічного 

управління та 

адміністрування, 

продукувати нові 

ідеї, проводити 

оригінальні 

самостійні наукові 

дослідження, 

результати яких 

мають наукову 

новизну, 

теоретичне та 

практичне значення, ефективно здійснювати науково-педагогічну діяльність. 

Таку мету ставить перед собою освітньо-наукова програма «Публічне 

управління та адміністрування» (ID у ЄДЕБО 38962) за спеціальністю 281 



«Публічне управління та адміністрування» за третім рівнем вищої освіти в 

Комунальному закладі вищої освіти «Вінницька академія безперервної 

освіти». 

Під час чергової 58 сесії Вінницької обласної Ради заслухали інформацію 

керівника Вінницької обласної прокуратури щодо результатів діяльності 

органів обласної прокуратури у 2024 році. Також внесли зміни та доповнення 

до Обласної цільової програми підтримки учасників бойових дій, членів їх 

сімей, членів сімей загиблих (померлих) ветеранів війни, Захисників та 

Захисниць України на 2022-2026 роки. У відповідності до принципів та 

пріоритетів, ухвалених обласною Радою, до цільової програми додали заходи, 

мета яких – суттєво підтримати військових з Вінниччини. 

 

Участь в роботі 59 чергової сесії Вінницької обласної Ради. Під час розгляду 

порядку денного ухвалили рішення про передачу військовим частинам 

матеріально-технічних засобів на загальну суму 939 388 грн. 

Також внесли зміни до Програми розвитку місцевого самоврядування у 

Вінницькій області «БЕЗПЕЧНІ СТІЙКІ ГРОМАДИ» на 2018-2025 роки, 

зокрема передбачили фінансову підтримку шести районних рад Вінниччини 

на наступний рік. Проголосували  



низку рішень, які стосуються діяльності комунальних установ, закладів, 

підприємств та організацій спільної власності територіальних громад області. 

Зокрема, внесли зміни до Статутів підприємств, погодили передачу та 

приймання й закріплення майна на праві оперативного управління або 

господарського відання обласними підприємствами, списання матеріальних 

засобів, передачу, затвердження технічної документації з землеустрою та 

інвентаризації земельних ділянок тощо. 

 

До Дня Збройних сил України від імені обласної Ради мав приємну нагоду 

вручити Почесні грамоти обласної Ради своїм землякам - Цвігуну Віктору 

Олександровичу (військова частина А7366) та Хрустовському Роману 

Васильовичу (військова частина (А3008), які з перших днів війни захищають 

нашу державу від рашизму.Велика подяка нашим захисникам та їхнім 

батькам, які виростили справжніх патріотів своєї Батьківщини. 



 

Тільки в нашій єдності ми здобудемо перемогу! Приємно отримати грамоту 

від військової частини А 7366 за активну співпрацю та надання благодійної 

допомоги.  

Слава Збройним силам України. 



 

За дорученням голови Вінницької обласної Ради Вʼячеслава Соколового в 

День Збройних сил України вручив Почесні грамоти обласної Ради 

військовослужбовцям військової частини А 7020. Слава ЗСУ! 



 

До Дня Збройних сил України та Дня місцевого самоврядування  Федерація 

волейболу Гайсинського району 8 грудня в Ободівській територіальній 

громаді провела волейбольний турнір серед чоловічих команд 50+. 

Зустрічалися команди Теплика, Ладижина, Ольгополя та Ободівки. 



 

Приємно, як для гаранта освітньої програми «Публічне управління та 

адміністрування», рівень вищої освіти доктор філософії , отримати 

позитивний висновок під час засідання Національного агентства із 

забезпечення якості вищої освіти по акредитації даної програми. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Під час чергової  61 сесії обласної Ради заслухали звіт голови обласної Ради 

Вячеслава Соколового за 2024 рік.  

Також підтримали 

проєкт рішення про 

конкурс Вінницької 

обласної Ради 

«БЕЗПЕЧНІ СТІЙКІ 

ГРОМАДИ» у 2025 

році. В подальшому 

ухвалили план 

роботи обласної Ради 

на наступний рік. 

Також звернулися до 

Кабінету Міністрів 

України, Верховної 

Ради України щодо 

збереження у 

державній власності 

альтернативних 

джерел 

водопостачання у 

Вінницькій області 

для забезпечення 

населення та 

суб’єктів 

господарювання 

технічною водою.  

Підтримали 

внесення змін до Інвестиційної програми комунального підприємства 

«Вінницяоблтеплоенерго» на 2024-2025 роки. 

Разом з колегами ухвалили 

низку рішень, які 

стосуються діяльності 

комунальних установ, 

закладів, підприємств та 

організацій спільної 

власності територіальних 

громад області та зняли з 

контролю рішення 

обласної Ради. 

 



Кубок Гайсинського району з волейболу серед територіальних громад.  

Федерація волейболу Гайсинського району ,  

яка працює з метою розвитку і популяризації волейболу в районі, спільно з 

Теплицькою селищною радою провела кубок з волейболу серед чоловічих 

команд територіальних громад району! Зустрічалися команди громад Бершаді 

( дві команди: Флорине та команда юнаків,які в цьому році стали чемпіонами 

України на іграх Пліч-о-пліч), Ольгополя, Ладижина, Теплика ( також дві 

команд ), Ободівки, Тростянця. Турнір відбувся в Теплицькій територіальній 

громаді. 

В запеклій боротьбі третьою стала команда Теплика, другою була команда 

Ольгополя , а переможцем змагань стала команда Ободівки. Всього в 

змаганнях взяли участь 8 команд. Велика подяка Теплицькій територіальній 

громаді та особисто директору Теплицької ДЮСШ Руденко Володимиру 

Яковичу за допомогу в організації змагань. 

Газети! Приємно, коли люди дякують! Знову знайшов можливість і 

передплатив для ветеранів праці, пенсіонерів , учасників бойових дій, 

малозабезпечених людей газети «Трибуна праці», «Вінниччина» та «Нове 

життя Подільських громад». 



 

Діти – це наше 

майбутнє! Незалежно 

від різного роду 

спекуляцій та супротиву 

просто переконаний ,що 

співпраця на різних 

рівнях дасть свої 

результати. Тому 

обовʼязково потрібно 

завершити реконструкції 

комплексу будівель та 

споруд комунального 

закладу «Дитячо-

юнацький-

фізкультурний заклад оздоровлення та відпочинку «Подільська казка», що в 

Ободівській територіальній громаді. Адже завдяки розумінню , що діти - це 

наше майбутнє іншого виходу просто немає. Тим більш після нашої перемоги 

та миру , нам необхідно буде також розширювати напрямки діяльності 

закладу! 

 



 

 

«Перш за все національна безпека та оборона нашої країни. Нашій 

державі потрібно перемогти та здобути мир. Сьогодні під загрозою не 

тільки Європа, а і увесь світ. Все занадто складно».  

Напевно для декого війна уже закінчилася і багато хто не розуміє , що в умовах 

воєнного стану пріоритетом державного бюджету на 2025 рік є сектор безпеки 

і оборони, а також забезпечення всіх соціальних зобов’язань держави.  

«Країну потрібно зберегти.  А потім будуть і квітки , і фонтани, і асфальт, 

і "бруківка" і т.д. Не все так просто , як декому здається». 

Минав 2024 рік — рік випробувань, втрат, об’єднання та спільної 

боротьби за наше майбутнє.  

В  2025 році, бажаю кожному миру, злагоди, здоров’я та здійснення 

найзаповітніших мрій. Нехай у цьому році ми станемо ще сильнішими, а 

наші зусилля приведуть до перемоги та процвітання нашої України! 

                                  Працюємо на перемогу! 

З повагою до кожного свого виборця депутат Вінницької 

обласної 

Ради 8-го скликання Геннадій Мазур 



Слава Україні! 

 


